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                                                       Protokół nr 7/2019 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 21 maja 2019 r. w godz. 15:45-: 16:00 

w Sali 146  Urzędu Miejskiego w Suwałkach 

 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 

1/ Kamil Lauryn      - przewodniczący Komisji 

2/ Adam Ołowniuk  - wiceprzewodniczący 

3/ Krystyna Gwiazdowska 

   4/   Jacek Juszkiewicz 

   5/    Zdzisław Koncewicz    

   6/   Karol Korneluk 

   7 / Stanisław Kulikowski 

W posiedzeniu udział wzięli    :                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

1/  Lukasz Kurzyna                        - Zastępca Prezydenta 

2/,Agnieszka Szyszko                     - Pełnomocnik Prezydenta Miasta,  

3/ Dorota Szczęsna                         - Naczelnik WSS, 

4/ Teresa Mazur                             - Miejski Rzecznik Konsumentów 

5/ Leszek Lewoc                            - Dyrektor MOPR  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył radny Kamil Lauryn, który powitał zebranych i przypomniał,  

że proponowany porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami. 

 

Radni nie wnieśli uwag do zaproponowanego  porządku obrad i jednogłośnie przyjęli 

następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie protokołu nr 6/2019 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych                                       

i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 16 kwietnia 2019 r 

2. Sprawozdanie Miejskiego Rzecznika Konsumentów w Suwałkach z działalności za 

okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2018 roku. 

3. Zaopinowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę 

dodatku energetycznego. 

4. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych    i Przeciwdziałania Narkomanii w Suwałkach za 2018 rok. 

5. Informacja z realizacji w 2018 roku „Programu szczepień przeciwko wirusowi 

brodawczaka ludzkiego dla mieszkanek Suwałk”. 

6. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, za rok 2018. 
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7. Propozycje priorytetowych zadań publicznych do realizacji przez organizacje 

pozarządowe we współpracy z Miastem Suwałki w 2020 r. 

8.   Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 6/2019 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia  16 kwietnia 2019 r. 

 

Radny Kamil Lauryn zapytał o ewentualne uwagi i wnioski do protokołu z poprzedniego 

posiedzenia. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag, wobec czego stwierdził, że protokół 

nr 6/2019 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej  

w Suwałkach w dniu 16 kwietnia 2019 r.  został przyjęty przez aklamację. 

 

Ad pkt. 2  

Sprawozdanie Miejskiego Rzecznika Konsumentów w Suwałkach z działalności za okres 

od 1 stycznia do 31 grudnia 2018 roku. 

Informacja  stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

Kamil Lauryn, przypomniał,  że przedmiotowe Sprawozdanie zostało przesłany radnym             

z materiałami. 

Członkowie Komisji   uwag nie wnieśli uwag. 

Kamil Lauryn stwierdził, że Sprawozdanie Miejskiego Rzecznika Konsumentów                           

w Suwałkach z działalności za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2018 roku 2018  zostało 

przyjęte. 

 

Ad pkt. 3 

Zaopinowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 

energetycznego. 

Projekt uchwały  stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

Kamil Lauryn, przypomniał,  że projekt przedmiotowej uchwały został przesłany radnym             

z materiałami. 

Członkowie Komisji   uwag nie wnieśli uwag 

Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały: 

za                                                -   6 radnych, 

przeciw                                       -   0  

wstrzymało się od głosu             -   0 . 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku           

o  wypłatę dodatku energetycznego.   Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu 

 

Ad pkt. 4 

Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych    i Przeciwdziałania Narkomanii w Suwałkach za 2018 rok 

Sprawozdanie  stanowi załącznik nr 5  do protokołu  
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Kamil Lauryn przypomniał, że przedmiotowe Sprawozdanie radni otrzymali z materiałami.   

Członkowie Komisji   uwag nie wnieśli . 

 Kamil Lauryn stwierdził  Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki                

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych    i Przeciwdziałania Narkomanii w Suwałkach za 

2018 rok zostało przyjęte.                                                                                                               

Ad pkt. 5 

Informacja z realizacji w 2018 roku „Programu szczepień przeciwko wirusowi 

brodawczaka ludzkiego dla mieszkanek Suwałk”.  Informacja  stanowi załącznik nr 5  do protokołu 

Członkowie Komisji   uwag nie wnieśli 

Kamil Lauryn stwierdził, że Informacja z realizacji w 2018 roku „Programu szczepień 

przeciwko wirusowi brodawczaka ludzkiego dla mieszkanek Suwałk” została przyjęta. 

 

Ad pkt. 6                                                                                                                                                  

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, za rok 2018. 

Sprawozdanie  stanowi załącznik nr 7  do protokołu 

Kamil Lauryn przypomniał, że przedmiotowe Sprawozdanie radni otrzymali z materiałami.   

Członkowie Komisji   uwag nie wnieśli uwag. 

Kamil Lauryn stwierdził, że Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Miasta Suwałk 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy               

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, za rok 2018   

zostało przyjęte. 

 

Ad pkt. 7 

Propozycje priorytetowych zadań publicznych do realizacji przez organizacje 

pozarządowe we współpracy z Miastem Suwałki w 2020 r 
Ocena stanowi załącznik nr 7 do protokołu 

 
Kamil Lauryn przypomniał, że przedmiotowe Propozycje  radni otrzymali z materiałami. 

Członkowie Komisji  uwag nie wnieśli . 

 Kamil Lauryn stwierdził, że Propozycje priorytetowych zadań publicznych do realizacji 

przez organizacje pozarządowe we współpracy z Miastem Suwałki w 2020 r  zostały przyjęte. 

Ad pkt. 8 

Wolne wnioski. 

Zdzisław Koncewicz  w imieniu mieszkańców zapytał, czy miejskie trawniki będą koszone. 
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Łukasz Kurzyna zgodził się z opinią, że trawniki w mieście są trochę  zaniedbane, szczególnie 

na terenach domków jednorodzinnych, gdzie trawa nie jest koszona. Poinformował że trawniki 

przy ul. Pułaskiego i Reja były koszone dwuktornie; przyznał, że  po ostatnich opadach deszczu 

trawa jest bujna i wyrośnięta. Zarząd Dróg i Zieleni i podwykonawcy zostali zobligowani do 

uporządkowania trawników w mieście.  

Więcej wniosków i uwag nie zgłoszono. 

 

Kamil Lauryn  podziękował za przybycie i zamknął posiedzenie Komisji. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

         Przewodniczący Komisji  

       Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  

       Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

                    Kamil Lauryn 

Protokół sporządziła: 

 

Danuta  Teresa Skucz 

Inspektor Biura Rady Miejskiej 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


